
Läste återigen om hur ägarna till Onsala Herrgård bara låter denna byggnad 

förfalla alltmer. Den en gång så vackra byggnad med välskötta omgivningar och 

som varit konferensanläggning, festlokal, restaurang, där otaliga brudpar vigds 

på bryggan, vilken nu endast får beträdas på egen risk. Förfallet kom i samband 

med inkvartering av den stora flyktingströmmen, efter det hade ägarna planer 

på att göra om det HVB hem. Vilket blev en folkstorm med namninsamling från 

bl.a boende i området och överklagande till både Länsstyrelsen och även till 

Mark & Miljödomstolen. Där de boende fick rätt i båda instanserna. Efter detta 

verkar inget hänt. I början av 2018 var undertecknad med och gjorde en 

enkätundersökning (då medlem i annat parti) sammanställning gjordes på vad 

boende i närområdet ville ha för verksamhet. Svaren på enkäten var ett 

hundratal, av dessa svarade ca 80% att de ville ha någon typ av boende för 

äldre. De flesta ville ha ett hospice (vård i livets slutskede), även 

restaurang/konferensanläggning var de önskemål man ville ha. Detta var för 

drygt 4 år sedan och inget har hänt, mer än att det förfallit alltmer. För mig är 

det ofattbart att ägarna bara verkar ”rulla tummarna”. Varför inte sälja till 

någon som vill göra denna anläggning till vad det än gång var. En vacker och 

rofylld plats, som uppfördes av Blanche Dickson som gav huset namnet Meryt 

som betyder ”Den sista kärleksfulla tanken”. Ett bra namn på ett hospice, eller 

hur? 


